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　　星级典句：
　　第一句：Because the world wealth created in the economic globalization process will fall into the hands of a handful of developed countries.
　　因为经济全球化进程中所创造的世界财富将落入少数发达国家的手中。
　　A: Will worldwide economic globalization lead toglobal common prosperity?

　　世界经济全球化会使全球共同致富吗?

　　B: It is by no means so.

　　绝非如此。

　　A: Because the world wealth created in the economic globalization process will fall into thehands of a handful of developed countries.

　　因为经济全球化进程中所创造的世界财富将落入少数发达国家的手中。

　　第二句：Economic globalization is by no means confined to the economic field.
　　经济全球化绝不仅仅局限于经济范围。
　　A: is economic globalization confined to the economic field?

　　经济全球化仅局限于经济领域吗?

　　B: Economic globalization is by no means confined to the economic field. The struggle withinthe field of ideology is far from vanished.

　　经济全球化绝不仅仅局限于经济范围。意识形态方面的斗争远远没有结束。

　　背诵句型：
　　A majority of developing countries will still face the likelihood of being marginalized.

　　大多数发展中国家将仍然面临边缘化的可能。
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